
 

Besluitenlijst Raadsvergadering 22 februari 2024 
Datum 22-02-2024 
Tijd 19:30 - 22:38 
Locatie Raadzaal 
Voorzitter C.J.M. van den Elsen 
 

Let op!  Om videofragmenten en documenten te kunnen bekijken, dien je met je muis 
op de blauwe tekst te staan en vervolgens op de knop enter te drukken. Alleen 
de bespreekstukken zijn gelinkt aan een videofragment.  
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Opening 
De vergadering wordt om 19.30 uur geopend. 
De burgemeester heet iedereen hartelijk welkom. Dit is de eerste keer dat de 
vergadering van de gemeenteraad live te volgen is. 
 
Er zijn twee afmeldingen: 
- mw. van Mensvoort (CDA) 
- dhr. Jacobs (GVB) 
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Vragenhalfuur 
Er zijn drie aanmeldingen voor het vragenuurtje. 
 
Vragen Gemeenschapsbelang en DOP 
Betreft: verplaatsen luier- incontinentiemateriaal container naar de milieustraat 
en de gevolgen hiervan voor inwoners aan de Kloosterlaan. Hierover zijn 
tijdens de commissie vergadering Bestuur& samenleving 6 februari jl. vragen 
gesteld. Toegezegd is toen om opnieuw de gevolgen van deze verplaatsing te 
onderzoeken.  
 
Woordvoerders zijn: Mw. van Eert (GVB), mw. Jansen (DOP), mw. van den Broek 
(CDA) 
 
Wethouder Brands en wethouder Willems beantwoorden de vragen. 
 
Wethouder Willems zegt toe dat er naar oplossingen wordt gezocht in 
samenwerking met Sint Petrus en/of Peelrand Wonen. De gesprekken hebben 
plaatsgevonden. Er is voor gekozen de container het eerste halfjaar de 
container terug te plaatsen waar deze voorheen stond. Daarna wordt het 
geëvalueerd. Mochten er dan toch afvaldumpingen plaatsvinden dan wordt 
gezocht naar andere oplossingsmogelijkheden. 

http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240222_1&offsets=2024-02-22T18:32:45.496Z,2024-02-22T19:14:22.071Z
https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/43bab07d-348f-494d-b20b-838ef2935ff2?documentId=8500a5ea-b873-4add-b771-b11f1cc48541&agendaItemId=a4983c85-f753-40dc-94ef-42c63fe4562e
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Toegezegd wordt verder dat er aandacht wordt gegeven aan de communicatie 
hierover. Op de website en/of direct met degenen die dit aangaat. 
 
Vragen VVD  

1. Inzameling Incontinentiemateriaal (zie hiervoor) 
2. Meervoudige onderhandse aanbesteding Boschberg 
3. Informatie ontbreekt over de aanbesteding en dit zorgt voor onrust. 

VVD wil derhalve weten hoe het staat met de aanbesteding? 
4. Aanwijzing evenementen terreinen in relatie tot jaarlijks wederkerende 

evenementen. 
5. Welk evenemententerrein is voorzien in Boekel en welke evenementen 

worden daar voorzien? 

Woordvoerders bij vraag 2: dhr. Dijcks (VVD), dhr. de Bruin (CDA), mw. van Eert 
(GVB) 
 
Vraag 2 wordt beantwoord door wethouder Brands. 
In de week van 25 februari 2024 wordt een bewonersbrief verspreid om de 
aannemer voor te stellen en het stappenplan voor de realisatie toe te lichten.  
De wethouder is van plan om te gaan werken met een "bouw-app" waar 
omwonenden direct hun vragen kunnen stellen. 
Mocht het budget voor dit project niet toereikend zijn, komt het college terug 
naar de raad met een aantal scenario's waaruit de raad een keuze kan maken.  
De wethouder kan niet garanderen dat de wijk weer open komt te liggen 
wanneer Enexis werkzaamheden moet verrichten. Dit gaat overigens altijd in 
goed overleg met Enexis en andere providers.  
Op de gemeentelijke website wordt de contactpersoon vermeld voor dit project 
en daar kunnen omwonenden bij terecht met vragen. 
 
Woordvoerders bij vraag 3: dhr. Dijcks (VVD), mw. van Eert (GVB) 
 
Vraag 3 wordt beantwoord door burgemeester van den Elsen.  
Het gepubliceerde in het weekblad Boekel-Venhorst betreft een afwijking van 
het bestemmingsplan voor bestaande evenementen in onze gemeente. Er is vrij 
recente jurisprudentie die aangeeft dat je als gemeente, naast het verlenen van 
een vergunning, ook planologisch een en ander goed moet vastleggen. 
Wat we dus nu gedaan hebben, betreft een herstelactie omdat we het nog niet 
voor alle gevallen goed geregeld hadden. In gemeente Boekel hebben we 
evenementen terreinen de Waterval en nabij de voetbal terreinen in Venhorst. 
Overigens kunnen in het buitengebied ook evenementen worden 
georganiseerd.  

https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/43bab07d-348f-494d-b20b-838ef2935ff2?documentId=fe60acec-20f4-486f-b998-5a857d4f664c&agendaItemId=a4983c85-f753-40dc-94ef-42c63fe4562e
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Vragen CDA 
CDA heeft vragen over de juridische status van het niet gepubliceerde besluit 
inzake het raadsvoorstel Veegplan 10B dat de raad op 14 december 2023 heeft 
verworpen.  
 
Woordvoerders zijn: dhr. de Bruin (CDA), dhr. Kanters (DOP), dhr. Dijcks (VVD) 
 
Wethouder Brands beantwoordt de vragen en geeft aan er 4 april a.s. een 
raadsvoorstel behandeld waarbij de juridische toets c.q. ruimtelijke 
onderbouwing voorligt onder het verworpen bestemmingsplan. Dit wordt ter 
besluitvorming aan de raad voorgelegd. Het gaat dus om de juridische en 
ruimtelijke motivering van het besluit dat de raad op 14 december 2023 heeft 
genomen. Dit besluit wordt dan gepubliceerd en op dat moment kan de 
initiatienemer in beroep gaan bij de Raad van State. Het heeft langer geduurd 
omdat er een externe juridische adviseur is geraadpleegd om het besluit goed 
te onderbouwen.  
CDA herhaalt een aantal vragen in de tweede termijn en vraagt vervolgens een 
schorsing aan. CDA geeft na de schorsing aan de behandeling van het 
raadsvoorstel in de raad van 4 april 2024 af te wachten. 
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Trekking van het stemnummer 
Het nummer dat getrokken wordt, is nummer 11. 
In het geval van hoofdelijke stemming begint de stemming bij dhr. van den 
Hoogen (GVB) 
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Vaststellen van de agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld en er worden geen moties vreemd 
aan de orde van de dag ingediend. 
 

5 
 

Besluit hamerstukken 
De volgende 8 agendapunten worden als hamerstukken vastgesteld: 

• Agendapunt 13 - Raadsvoorstel inzake Kadernota ODBN 2025 
• Agendapunt 14 - Raadsvoorstel inzake Deelname aan een experiment 

met een nieuw stembiljet tijdens de Europees Parlementsverkiezing 
2024 

• Agendapunt 15 - Raadsvoorstel inzake Wijziging gemeenschappelijke 
regeling Brabants Historisch Informatiecentrum per 1 januari 2025 

• Agendapunt 16 - Raadsvoorstel inzake Zienswijze Kaderbrief 2025 
Veiligheid Regio Brabant Noord (VRBN) 

https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/43bab07d-348f-494d-b20b-838ef2935ff2?documentId=cf555238-8a62-4f01-8059-47411e0d53d0&agendaItemId=a4983c85-f753-40dc-94ef-42c63fe4562e
http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240222_1&offsets=2024-02-22T19:15:11.449Z,2024-02-22T19:16:46.527Z
http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240222_1&offsets=2024-02-22T19:15:11.449Z,2024-02-22T19:16:46.527Z
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• Agendapunt 17 - Raadsvoorstel inzake Collectief Vervoer Brabant 
Noordoost (GR-KCV) 

• Agendapunt 18 - Raadsvoorstel inzake Wijziging Gemeenschappelijke 
Regeling (GR) Belasting Samenwerking Oost Brabant (BSOB) 

• Agendapunt 19 – Raadsvoorstel inzake Wijziging Gemeenschappelijke 
Regeling (GR) werkvoorzieningschap 

• Agendapunt 20 - Raadsvoorstel inzake Kadernota 2025 GGD Hart voor 
Brabant 
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Spreekrecht voor burgers 

Er hebben zich geen insprekers aangemeld. 
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Raadsvoorstel inzake Bestemmingsplan Bovenstehuis 
Klik hier om naar het raadsvoorstel te gaan.  
 
Voorgesteld besluit: 
1. In te stemmen met de Nota van Zienswijze die is opgesteld naar aanleiding 

van de ter inzage legging ontwerpbestemmingsplan ‘Omgevingsplan: 
herziening Bovenstehuis’; 

2. Het bestemmingsplan ‘Omgevingsplan: herziening Bovenstehuis’ (IDN: 
NL.IMRO.0755.BPHBOEKbovenstehui-VA01) gewijzigd vast te stellen ten 
opzichte van het eerder in procedure gebrachte ontwerpbestemmingsplan. 
Het is nodig om een bestemmingsplan op te stellen voor buurtschap 
Bovenstehuis-Gewandhuis om initiatieven richting het gewenste eindbeeld 
te sturen. Dit gewenste eindbeeld betreft een leefbaar woon-werk 
landschap waarbij initiatieven geen negatieve gevolgen hebben op de 
fysieke leefomgeving. 

 

Woordvoerders in eerste termijn zijn: mw. van Eert (GVB), dhr. Dijcks (VVD), 
dhr. de Bruin (CDA), dhr. Kanters (DOP). 
 
Onderwerpen van debat zijn: 
- Stallenaanpak/regiodeal en het beschikbaar budget 
- Endotoxinenormen 
- Arbeidsmigranten 
- Verkeerssituatie 
 
Er worden een amendement en twee moties ingediend. 
 
Amendement GVB 
Besluitpunt 2 van het ontwerpbesluit te wijzigen als volgt: 
In te stemmen met het gewijzigd vaststellen van het bestemmingsplan 

http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240222_1&offsets=2024-02-22T19:16:57.534Z,2024-02-22T20:31:16.044Z
https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/43bab07d-348f-494d-b20b-838ef2935ff2?documentId=d1dcf864-9395-471b-85c7-9eed1ed000a7&agendaItemId=a4983c85-f753-40dc-94ef-42c63fe4562e
https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/43bab07d-348f-494d-b20b-838ef2935ff2?documentId=938a1a96-387a-4238-9a2c-c6c670b97e99&agendaItemId=ffd1c63a-3340-4ac0-acb2-c48a1d6c475a
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‘Omgevingsplan: herziening Bovenstehuis’ (IDN: 
L.IMRO.0755.BPHBOEKbovenstehui-VA01) met dien verstande dat de volgende 
wijziging wordt doorgevoerd in de bestemmingsplan regels behorend bij dit 
bestemmingsplan: 
 

• Hoofdstuk 1 Waarvoor mag ik deze locatie gebruiken? 
Artikel 1.2.1 Huidige en rechtstreeks toelaatbare gebruik 
Voor het deelgebied 'Herziening Bovenstehuis' (plangebied 
Bestemmingsplanherziening Bovenstehuis) is het huisvesten van 
arbeidsmigranten toegestaan mits daarbij een minimale afstand van 200 
meter (gemeten vanaf de bouwvlakgrens) tot een andere locatie waar 
arbeidsmigranten zijn gehuisvest wordt aangehouden. 

• Hoofdstuk 2 Waarvoor mag ik deze locatie niet gebruiken? 
Artikel 60 lid e Verboden gebruik 
Voor het deelgebied 'Herziening Bovenstehuis' (het plangebied 
bestemmingsplanherziening Bovenstehuis) is het verboden een locatie te 
gebruiken voor het huisvesten van arbeidsmigranten als reeds binnen 200 
meter (gemeten vanaf de bouwvlakgrens) arbeidsmigranten zijn gehuisvest. 
 

Motie VVD 
roept het college op: 
• Vooruitlopend op de uitvoering van het mobiliteitsplan een directe 

maatregel te nemen met het instellen van een (tijdelijke) maximum 
snelheid van 50 kilometer per uur voor het Bovenstehuis en Gewandhuis. 

• Deze (tijdelijke) snelheidsbeperkende maatregel, waar nodig en 
verantwoord, te versterken door het laten uitvoeren van (mobiele) 
snelheidscontroles. 

Motie GVB en DOP 
Verzoekt het college 
Om bij het eerstvolgend ruimtelijk plan ten behoeve van de gemeente Boekel 
de endotoxine norm van 30EU/m3 bij de bouw van nieuwe stallen en de 
omschakeling van dierenverblijven enkel toe te staan mits voldaan wordt aan 
de endotoxinenorm van 30EU/m3 op gevoelige objecten. 
 
Wethouder Willems beantwoordt de vragen die gesteld zijn over de 
verkeersituatie. De vergadering wordt op verzoek van de wethouder vijf 
minuten geschorst om te overleggen over de motie van de VVD. 
 
Wethouder Brands beantwoordt de overige vragen. Het college wil in de geest 
van de motie van GVB en DOP inzake de endotoxinenormen werken. De 

https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/43bab07d-348f-494d-b20b-838ef2935ff2?documentId=257d4923-8dd9-42f2-aea7-72d093230293&agendaItemId=ffd1c63a-3340-4ac0-acb2-c48a1d6c475a
https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/43bab07d-348f-494d-b20b-838ef2935ff2?documentId=4a161f3f-8e41-4d6d-918e-feae983de428&agendaItemId=ffd1c63a-3340-4ac0-acb2-c48a1d6c475a
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boodschap is helder. Harde toezeggingen kan de wethouder niet doen. 
Het amendement van GVB inzake de afstand betreffende de huisvesting 
arbeidsmigranten raadt het college af. 
 
Woordvoerders in tweede termijn: mw. van Eert (GVB), dhr. Dijcks (VVD), dhr. 
de Bruin (CDA) en dhr. Kanters (DOP) 
 
Wethouder Brands reageert op de tweede termijn. 
De vergadering wordt op verzoek van DOP voor vijf minuten geschorst. 
 
Toezeggingen: 
• Er wordt een memo aan de raad gestuurd waarin de planning rondom het 

Bovenstehuis en de Oostwest verbinding wordt gedeeld. Ook wordt er nog 
een themabijeenkomst georganiseerd. 

• Er gaat onderzocht worden of een maximum snelheid van 50 km mogelijk 
is voor het Bovenstehuis en Gewandhuis. Uitgezocht wordt ook wat de 
kosten zijn om snelheidscontroles te doen. Met een memo komt het college 
hierop terug bij de raad. Dit memo kan de raad over twee weken 
verwachten (ca. 7 maart 2024). 

• Over de Regiodeal Stallenaanpak en de deelname van gemeente Boekel is 
verwarring ontstaan. In het raadsvoorstel staat namelijk dat om een gebied 
daadwerkelijk in te brengen dat het belangrijk is dat begin september een 
beknopt plan van aanpak beschikbaar is en dat de gemeentelijk 
cofinanciering van € 130.000 per gebiedsproces gewaarborgd is. D 
wethouder zegt toe een memo op te stellen waarin dit helder wordt 
toegelicht. Voor het vaststellen van dit raadsvoorstel heeft dit geen 
gevolgen. 

Stemmingen: 
• VVD trekt de motie inzake de verkeersmaatregelen in naar aanleiding van 

de toezegging van de wethouder om de mogelijkheid van een maximum 
snelheid van 50 km te gaan onderzoeken. 

• Het amendement van GVB inzake de afstand tot huisvesting 
arbeidsmigranten is verworpen met 10 stemmen tegen (CDA, DOP, VVD) en 
3 stemmen voor (GVB). 

• De motie van GVB en DOP inzake de endotoxinenormen is aangepast. 
Opgenomen staat nu: " Om bij het eerstvolgend ruimtelijk plan ten behoeve 
van de gemeente Boekel te streven naar de endotoxine norm van 
30EU/m3…etc. ". De motie is aangenomen met 8 stemmen voor (GVB, DOP) 
en 5 stemmen tegen (CDA, VVD). 

• Het raadsvoorstel bestemmingsplan Bovenstehuis is aangenomen met 8 
stemmen voor (GVB, DOP) en 5 stemmen tegen (CDA, VVD). 
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Raadsvoorstel inzake Kadernota 2025 Belasting Samenwerking Oost Brabant 
(BSOB) 
Klik hier om naar het raadsvoorstel te gaan.  
 
Voorgesteld besluit: 
Instemmen met de kadernota 2025. 
 
De kadernota 2025 is een belangrijk instrument ter voorbereiding op het 
samenstellen van de begroting 2025. Daarnaast worden de ontwikkelingen 
voor de komende jaren op hoofdlijnen geschetst. 
 
Woordvoerders in eerste termijn: dhr. Dijcks (VVD), mw. de Bruin (GVB), mw. 
van den Broek (CDA), dhr. Bos (DOP) 
 
Onderwerpen van debat: 
- Uitbreiding Fte’s  
- Secundaire waarderingsgrondslagen 
- Winstwaarschuwing 
 
Portefeuillehouder van den Elsen reageert op de eerste termijnen. 
 
Woordvoerders in tweede termijn: dhr. Dijcks (VVD), mw. van den Broek (CDA) 
 
Portefeuillehouder van den Elsen reageert op de tweede termijn. 
De portefeuillehouder neemt de zorg van de VVD over de secundaire 
waarderingsgrondslagen mee. In de de plannings-en control middelen krijgt de 
raad uiteraard het vervolg hiervan zien (Begroting en Jaarrekening).  
Het pleidooi om kwaliteit voor efficiency te laten gaan, zal de 
portefeuillehouder zeker overbrengen in het AB.  
 
Stemming: 
Het raadsvoorstel inzake de Kadernota 2025 BSOB is met 13 stemmen unaniem 
aangenomen (GVB, CDA, DOP, VVD). 
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Raadsvoorstel inzake Kadernota 2025 Werkvoorzieningschap Noordoost-
Brabant 
Klik hier om naar het raadsvoorstel te gaan.  
 
Voorgesteld besluit: 
Geen zienswijze in te dienen op de kadernota 2025 Werkvoorzieningschap 

http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240222_1&offsets=2024-02-22T20:31:08.804Z,2024-02-22T20:46:04.622Z
http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240222_1&offsets=2024-02-22T20:31:08.804Z,2024-02-22T20:46:04.622Z
http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240222_1&offsets=2024-02-22T20:31:08.804Z,2024-02-22T20:46:04.622Z
https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/43bab07d-348f-494d-b20b-838ef2935ff2?documentId=859d0ea7-3244-4fa2-b796-6d9fe0deff7c&agendaItemId=ffd1c63a-3340-4ac0-acb2-c48a1d6c475a
http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240222_1&offsets=2024-02-22T20:46:02.766Z,2024-02-22T20:49:24.079Z
http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240222_1&offsets=2024-02-22T20:46:02.766Z,2024-02-22T20:49:24.079Z
https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/43bab07d-348f-494d-b20b-838ef2935ff2?documentId=319154d5-b955-4546-932d-22e9d961a4fe&agendaItemId=ffd1c63a-3340-4ac0-acb2-c48a1d6c475a
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Noordoost-Brabant. 
 

Woordvoerders in eerste termijn: dhr. Dijcks (VVD) 
 
Onderwerp van debat: 
• Procesgang en werkafspraken rondom adoptievoorstellen en het 

voorleggen hiervan aan de raad. 
 
Burgemeester van den Elsen stelt voor dit proces in het Presidium aan de orde 
te stellen. 
 
Stemming: 
Het raadsvoorstel inzake de Kadernota 2025 Werkvoorzieningschap 
Noordoost-Brabant is met 13 stemmen unaniem aangenomen (GVB, CDA, DOP, 
VVD) 
 

10 
 

Raadsvoorstel inzake Kadernota 2025 BHIC 
Klik hier om naar het raadsvoorstel te gaan.  
 
Voorgesteld besluit: 
1. In te stemmen met de Kadernota 2025 van het Brabants Historisch 

Informatie Centrum en afzien van het indienen van een zienswijze. 
2. In de gemeentebegroting van 2025 de bijdrage aan de gemeenschappelijke 

regeling BHIC voor 2025 met € 3.900, - bij te stellen naar € 52.200, -. 

Woordvoerders in eerste termijn: dhr. Koolen (VVD), dhr. van den Hoogen 
(GVB), mw. van den Broek (CDA), dhr. Bos (DOP) 
 
Onderwerpen van debat: 
- Verhoging en indexering van de bijdrage aan BHIC 
- Duurzaamheidsaspecten gebouw van de Citadel (compensatie energiekosten) 
- Beheer en onderhoud van het gebouw 
- E-depot (digitaliseren van bestanden) 
 
Portefeuillehouder van den Elsen reageert op de eerste termijnen. 
 
Woordvoerders in tweede termijn: mw. van den Broek (CDA), dhr. Koolen (VVD), 
dhr. Bos (DOP), dhr. van den Hoogen (GVB) 
 
Portefeuillehouder van den Elsen reageert op de tweede termijnen. 

http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240222_1&offsets=2024-02-22T20:49:22.842Z,2024-02-22T21:07:15.689Z
https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/43bab07d-348f-494d-b20b-838ef2935ff2?documentId=40e53a19-e94f-4d27-b018-1a468a90a0e7&agendaItemId=ffd1c63a-3340-4ac0-acb2-c48a1d6c475a
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Toezegging: 
• De portefeuillehouder geeft een schriftelijk antwoord op de vraag over de 

energiecompensatie vanuit het Rijk en wat hiervan de stand van zaken is. 
• De vraag over LED verlichting en investeringen wordt schriftelijk 

beantwoord. 
• De raad wordt geïnformeerd over de investeringen die er nog aankomen 

voor wat betreft het gebouw. en of de Rijk hierbij een financiële bijdrage 
kan leveren. 
 

Stemming: 
Het raadsvoorstel inzake Kadernota 2025 BHIC wordt met 13 stemmen 
unaniem aangenomen (GVB, CDA, DOP, VVD). 
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Concept kadernota 2025 Regionaal Bureau Leerplicht en voortijdig 
schoolverlaten Brabant Noordoost (RBL BNO) 
Klik hier om naar het raadsvoorstel te gaan.  
 
Voorgesteld besluit: 
1. Geen zienswijze kenbaar te maken betreffende de kadernota 2025 van het 

Regionaal Bureau Leerplicht en voortijdig schoolverlaten Brabant Noordoost 
(RBL BNO). 

 
In dit raadsvoorstel wordt de gemeenteraad gevraagd in te stemmen met de 
kadernota 2024 en geeft het college het advies aan de gemeenteraad om geen 
zienswijze te geven op de kadernota 2024. Hiermee kan het RBL BNO verder 
werken aan hun ambities: thuiszitten voorkomen, alle jongeren in een 
kwetsbare positie in beeld hebben en alle voortijdig schoolverlaters bereiken. 
 

Woordvoerders in eerste termijn: dhr. Koolen (VVD), mw. van Eert (GVB), mw. 
Jansen (DOP), dhr. Gruijters (CDA) 
 
Onderwerp van debat is het amendement dat de VVD heeft ingediend. 
 
Amendement VVD 
Besluit het ontwerpbesluit Concept kadernota 2025 Regionaal Bureau 
Leerplicht en voortijdig schoolverlaten Brabant Noordoost (RBL BNO) te 
wijzigen als volgt: 
Voorgesteld besluit: 
1. In een zienswijze kenbaar te maken dat betreffende de kadernota 2025 van 

het Regionaal Bureau Leerplicht en voortijdig schoolverlaten Brabant 

http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240222_1&offsets=2024-02-22T21:07:13.097Z,2024-02-22T21:17:35.337Z
http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240222_1&offsets=2024-02-22T21:07:13.097Z,2024-02-22T21:17:35.337Z
https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/43bab07d-348f-494d-b20b-838ef2935ff2?documentId=d9d4bac9-7313-4e10-80d7-93ac53ab52f5&agendaItemId=ffd1c63a-3340-4ac0-acb2-c48a1d6c475a
https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/43bab07d-348f-494d-b20b-838ef2935ff2?documentId=d134ea93-1aba-496e-88bc-352d345f7cbf&agendaItemId=ffd1c63a-3340-4ac0-acb2-c48a1d6c475a
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Noordoost (RBL BNO) de uitbreiding met 1 FTE op termijn, bv. bij het 
wegvallen van de Rijksbijdrage, niet als vanzelf gaat leiden tot 
overschrijding van begrote kosten van deze gemeenschappelijke regeling. 

 
Wethouder Willems reageert op de eerste termijn. 
Het college wil tegemoet komen aan het amendement van de VVD met de 
toezegging dat mocht de FTE structureel worden dan gebeurt dit goed 
onderbouwd en beargumenteerd. Het gebeurt niet zomaar vanzelfsprekend. 
 
Woordvoerders in tweede termijn: mw. van Eert (GVB), dhr. Koolen (VVD) 
 
De wethouder reageert in tweede termijn en geeft aan dat het voorstel voor het 
structureel maken van de FTE niet separaat terug komt naar de raad, maar dat 
dit terugkomt in de beleidsnota. De raad kan hier dan nog een zienswijze op 
indienen. Het amendement ziet de wethouder als een steun in de rug. 
 
Stemming: 
Het amendement is aangenomen met 13 stemmen voor (GVB, CDA, DOP, VVD). 
Het gewijzigde voorstel wordt in stemming gebracht en ook dit voorstel 
inzake  de Kadernota 2025 RBL BNO is met 13 stemmen voor unaniem 
aangenomen. 
 

12 
 

Raadsvoorstel inzake Werkwijze voor de behandeling van bezwaarschriften 
Boekel 2024 
Klik hier om naar het raadsvoorstel te gaan.  
 
Voorgesteld besluit: 
1. Instemmen met de voorgestelde werkwijze voor de behandeling van 

bezwaarschriften. 
 
Kort samengevat wordt een bezwaarschriftprocedure voorgesteld waarbij het 
horen in beginsel wordt gedaan door een externe commissie. Voordat dit 
formele traject binnen de bezwaarprocedure wordt ingezet, zal echter zoveel 
mogelijk worden geprobeerd om in een minnelijk traject tot een oplossing te 
komen. Indien alle bestuursorganen akkoord gaan met de voorgestelde 
werkwijze, zullen deze verordening en de overige benodigde besluiten 
voorgelegd worden aan de bevoegde bestuursorganen. Met dit voorstel wordt 
slechts instemming met de voorgestelde werkwijze gevraagd. Juridische 
besluitvorming volgt na instemming op een later moment. 
 

http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240222_1&offsets=2024-02-22T21:17:23.478Z,2024-02-22T21:37:23.932Z
http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240222_1&offsets=2024-02-22T21:17:23.478Z,2024-02-22T21:37:23.932Z
https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/43bab07d-348f-494d-b20b-838ef2935ff2?documentId=5b94d15f-ff77-43eb-a5e6-e9f13369c3fe&agendaItemId=ffd1c63a-3340-4ac0-acb2-c48a1d6c475a
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Woordvoerders in eerste termijn: dhr. Knuvers (DOP), dhr. Gruijters (CDA), dhr. 
Dijcks (VVD), mw. van Eert (GVB) 
 
DOP, GVB en VVD dienen een motie in. De motie is onderwerp van debat. 
CDA vraagt naar de noodzaak en uitvoerbaarheid van de motie. 
 
Motie DOP, GVB, VVD 
Verzoekt het college: 
Te bewerkstelligen dat op het moment dat er door een medewerker van de 
gemeente Boekel kennis wordt genomen van schriftelijke of digitale 
correspondentie, deze medewerker binnen 24 uur (en/of eerstvolgende 
werkdag) aan de indiener van de correspondentie een gedagtekend bericht van 
ontvangst verstuurt 
 
Portefeuillehouder van den Elsen reageert op de eerste termijn en geeft aan dat 
de motie overbodig is omdat er in gemeente Boekel voor 90% van alle 
verzoeken al meteen een ontvangstbevestiging wordt gestuurd. Voor 
schriftelijke stukken is een afwegingsmogelijkheid ingebouwd voor de 
ambtenaar om, wanneer er een snel antwoord kan worden gegeven, de 
ontvangstbevestiging niet te sturen maar meteen een antwoord op het 
verzoek. 
 
Toezegging 
Voor alle digitale verzoeken wordt rond april 2024 automatisch een 
ontvangstbevestiging gestuurd. Dit hangt samen met de invoering van het 
nieuwe zaaksysteem Djuma. 
 
Stemming: 
- De motie wordt ingetrokken door GVB, VVD en DOP en derhalve niet in 

stemming gebracht. 
- Het raadsvoorstel inzake Werkwijze voor de behandeling van 

bezwaarschriften is unaniem aangenomen met 13 stemmen voor (GVB, 
CDA, DOP, VVD). 

 

13.* 
 

Raadsvoorstel inzake Kadernota ODBN 2025 
Vastgesteld 
Klik hier om naar het raadsvoorstel te gaan.  

 
  

https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/43bab07d-348f-494d-b20b-838ef2935ff2?documentId=750e43ad-4771-4a29-89b8-f172a7d6d2eb&agendaItemId=ffd1c63a-3340-4ac0-acb2-c48a1d6c475a
https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/43bab07d-348f-494d-b20b-838ef2935ff2?documentId=a674b40a-c38c-4870-8b03-d35599c47eb2&agendaItemId=ffd1c63a-3340-4ac0-acb2-c48a1d6c475a
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14.* 
 

Raadsvoorstel inzake Deelname aan een experiment met een nieuw stembiljet 
tijdens de Europees Parlementsverkiezing 2024 
Vastgesteld 
Klik hier om naar het raadsvoorstel te gaan. 
 

15.* 
 

Raadsvoorstel inzake Wijziging gemeenschappelijke regeling Brabants 
Historisch Informatiecentrum per 1 januari 2025 
Vastgesteld 
Klik hier om naar het raadsvoorstel te gaan. 
 

16.* 
 

Raadsvoorstel inzake Zienswijze Kaderbrief 2025 Veiligheid Regio Brabant 
Noord (VRBN) 
Vastgesteld 
Klik hier om naar het raadsvoorstel te gaan. 
 

17.* 
 

Raadsvoorstel inzake Collectief Vervoer Brabant Noordoost (GR-KCV) 
Vastgesteld 
Klik hier om naar het raadsvoorstel te gaan. 
 

18.* 
 

Raadsvoorstel inzake Wijziging Gemeenschappelijke Regeling (GR) Belasting 
Samenwerking Oost Brabant (BSOB) 
Vastgesteld 
Klik hier om naar het raadsvoorstel te gaan. 
 

19.* 
 

Raadsvoorstel inzake Wijziging Gemeenschappelijke Regeling (GR) 
werkvoorzieningschap 
Vastgesteld 
Klik hier om naar het raadsvoorstel te gaan. 
 

20.* 
 

Raadsvoorstel inzake Kadernota 2025 GGD Hart voor Brabant 
Vastgesteld 
Klik hier om naar het raadsvoorstel te gaan. 
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Mededelingen en ingekomen stukken 
Er zijn geen agenderingsverzoeken gedaan. 
 

  

https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/43bab07d-348f-494d-b20b-838ef2935ff2?documentId=a81cc347-302f-47c5-8511-b1ce92ac6c3a&agendaItemId=ffd1c63a-3340-4ac0-acb2-c48a1d6c475a
https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/43bab07d-348f-494d-b20b-838ef2935ff2?documentId=e6519f15-1ed0-4fc6-a5ba-b95568ad108e&agendaItemId=ffd1c63a-3340-4ac0-acb2-c48a1d6c475a
https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/43bab07d-348f-494d-b20b-838ef2935ff2?documentId=185eb1d3-6b19-4ec9-95ec-ecbb589b272f&agendaItemId=ffd1c63a-3340-4ac0-acb2-c48a1d6c475a
https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/43bab07d-348f-494d-b20b-838ef2935ff2?documentId=c4380e92-11ed-4b20-94b6-71b3b9921450&agendaItemId=ffd1c63a-3340-4ac0-acb2-c48a1d6c475a
https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/43bab07d-348f-494d-b20b-838ef2935ff2?documentId=cf13c611-a76a-47de-ad5e-9ad61cbe79fa&agendaItemId=ffd1c63a-3340-4ac0-acb2-c48a1d6c475a
https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/43bab07d-348f-494d-b20b-838ef2935ff2?documentId=ef3a2c0d-5b3d-4a00-8f44-baddd5e7cc24&agendaItemId=ffd1c63a-3340-4ac0-acb2-c48a1d6c475a
https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/43bab07d-348f-494d-b20b-838ef2935ff2?documentId=2aa44816-6e4b-416e-90bc-1147eaec8bee&agendaItemId=ffd1c63a-3340-4ac0-acb2-c48a1d6c475a
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Vaststelling concept besluitenlijst raadsvergadering 14 december 2023 
De wijzigingsvoorstellen die bij de griffie zijn binnengekomen zijn verwerkt. 
 

23 
 

Sluiting openbaar deel 
Om 22.38 uur sluit de voorzitter de vergadering, nadat de raad in meerderheid 
heeft besloten om in beslotenheid verder te vergaderen. 
 

 


